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Liikunta- ja vapaa-aikapäällikkö Teija Savolainen kertoi 
ajankohtaiskatsauksen uuden uimahallin käynnistymiseen liittyen. 
 
Vs. Hyvinvointijohtaja Petra Nevalainen kertoi ajankohtaiset asiat liittyen 
- liikuntapalveluiden nettisivujen tilanteeseen 
- tulkkauspalveluihin 
- maahanmuuttoon liittyvien viranomaistehtävien hoitoon 
- kumppanuuspöytiin 
- ikääntyneiden yksinäisyyteen 
- Hytekertoimeen 

 
Hän toi myös tiedoksi Teknisen toimialan suunnitelman vanhan 
uimahallin purkamisesta. Purkamisen yhteydessä on tarkoitus suorittaa 
maan täyttö ja siihen kevyt pinta tulevien jatkosuunnitelmien 
mahdollistamiseksi. 
 
Puheenjohtaja Riitta Lonka esitti toimialojen poikkihallinnollisen 
tapaamisen järjestämistä Hytetyö-teemalla puheenjohtajille ja 
varapuheenjohtajille.  

 
 

 
Päätös Hyvinvointivaliokunta merkitsee saadut asiat tiedokseen. 

Poikkihallinnollinen tapaaminen Hytetyö-teemalla päätettiin järjestää 
13.10.2022 


